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Referat af bestyrelsesmøde den 24. september 2015 
 

Siden sidst: 

• Kontaktet Kim (Egebjergvej 177) og bedt ham klippe hækken igen – dette blev gjort 
hurtigt – har skrevet og takket. 

• Gitte Weinreich Bonde bedt om at anmodning om refusion for udgifter til sti medtages 
på generalforsamlingen – bekræftet det på mail. 

• Fået henvendelse på mil fra nr. 43 omkring forskelligt vedr. asfalt, fjernvarme og 
brugsen. Svarede på mail og bad dem ringe tilbage for svar – er ikke sket, så derfor ik-
ke noget at orientere om. 

• Har ikke kontaktet ejeren af den gamle Brugs som aftalt, da det nu er besluttet at den 
må rives ned.  

 

Regnskabsmæssig status:  

• Morten gennemgået regnskab – 2 medlemmer er rykket for betaling d.d., Ellers intet 
at bemærke. 

 

Fastlæggelse af tidspunkt for generalforsamling: 

• tidspunkt mandag den 29. Februar. Jens Erik arrangerer med Egebakken som 1. Prio-
ritet. 

• Jens Erik opstiller ikke, Hans overvejer, Michael overvejer, men vil ikke fortsætte 
som formand, men i givet fald godt som sekretær.  

 

Træfældning  

• Egebjergvej.  Jan (6) og Leif (10) har meldt sig til at fælde træerne i det grønne areal. 
Rodfræsning tages med på generalforsamlingen. 

• Det grønne areal bagved nr. 49 og 51 Hans og Ellen i nr. 43 har meldt sig til at fælde 
træerne der. 

 

 

Helhedsplan for vedligeholdelse: 
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Opgaven er sat på stand by. Michael har af arbejdsmæssige årsager ikke tid til at sætte opga-
ven i gang og ingen af den øvrige bestyrelse ønsker at være tovholder på opgaven. Sparkes til 
hjørne indtil generalforsamlingen 

* Skal vi bowle i år eller noget andet ?Bowle den 26. Oktober kl. 18  

1 års aflevering asfalt: 

Michael indkalder Colas til en gennemgang, Jens Erik vil gerne med rundt..  

 

Eventuelt: 

Nye beboere i nr. 62. Hans tager om og hilser på.  

 

Næste møde: 

Vi mødes den 26. oktober kl. 18 til bowling som vi plejer   

 


